
 

Onderwerp: Aanleg van een glasvezelnetwerk in Daarlerveen.  

Daarlerveen, 14 februari 2024 

Aan het College van Gedeputeerde Staten van Overijssel, 

Geachte dame en heren, 

Op maandag 12 februari stonden er twee artikelen over Daarlerveen in het Dagblad Tubantia. 
Daarlerveen heeft het beste station in de regio Twente en Achterhoek en Daarlerveen is vrijwel 
het laatste dorp in Overijssel zonder glasvezel.  
Het berichtje over het station was sinds lange tijd het eerste artikel waarbij ons dorp eens positief 
in het nieuws kwam. Het is het tweede stuk waar ik het hier met u over wil hebben.  

In het voorstel „Wat rechtmatig is, is niet altijd ook rechtvaardig“ van Mona Keijzer van  
1 september 2023 kunnen we aan het eind van hoofdstuk 2 het volgende lezen: 

„Als niemand in het gebied iets durft te doen, uit angst voor schadeclaims, verloedert het 
gebied. Mensen hebben zorgen over de waarde van hun huis. Als het gebied niet 
onderhouden wordt en nieuwe mensen er niet willen komen wonen, uit angst voor 
schade, neemt de waarde van het gebied af. Dat wil iedereen die ik gesproken heb 
voorkomen: het moet aantrekkelijk blijven om te wonen en te werken langs het kanaal“. 

Mevrouw Keijzer heeft met gedeputeerden van onze provincie gesproken. Misschien ook wel met 
u of anders met één van uw voorgangers. Nu de leden van de Staten van de provincie dit rapport 
van mevrouw Mona Keijzer unaniem hebben omarmd,  wil ik u vragen om de aanleg van glasvezel 
in Daarlerveen mee te helpen realiseren.  

De situatie is namelijk dat medio 2021 voldoende huishoudens in Daarlerveen lieten weten dat ze 
bereid waren met Delta Fiber in zee te gaan voor de aanleg van glasvezelnetwerk in ons dorp. 
Helaas is de aanleg van snel internet in ons dorp nog steeds niet gebeurd. Delta en 
onderaannemers willen niet het risico nemen dat de huizen nog verder zouden beschadigen.  
Het betreft hier de schade aan panden, waarvan de provincie erkent dat haar werkzaamheden er 
de oorzaak van (kunnen) zijn, zoals we lezen in het rapport van mevrouw Keijzer. 
Op claims zitten zij niet te wachten dan alleen de afhandeling van schades zoals die ook in andere 
dorp normaliter is bij de aanleg.  
Daarmee is er geen uitzicht op de aanleg van glasvezel. Zie hier een voorbeeld van de stagnatie 
in de ontwikkeling van ons dorp.  

In ons dorp is Enexis deze weken bezig met de aanleg van elektrische leidingen om de aan- en 
afvoer van stroom in enkele straten te garanderen. Enexis heeft in deze straten een huis-aan-huis 
bouwkundig onderzoek laten uitvoeren door de firma Bouwrisk. Dit was op vrijwillige basis en 



elke bewoner kreeg na enkele weken een uitvoerig bouwkundig rapport. Zo kunnen bewoners, 
indien nodig, aanspraak maken op vergoeding betreffende nieuwe schade.  

In ons dorp roept dit natuurlijk vragen op. Als er toch al gegraven wordt waarom dan niet meteen 
ook de glasvezel erin gelegd? Bij navraag bleek dit niet mogelijk te zijn.   

Er is dus geen zicht op glasvezel in ons dorp want Delta vergoedt niet anders dan de normale 
schade die zich soms voordoet als er glasvezel wordt aangelegd.  

Het kan toch niet zo zijn dat heel Overijssel van glasvezel is voorzien behalve Daarlerveen. Het 
ontbreken van snel internet beperkt onze bedrijven en inwoners en feitelijk het hele dorp in zijn 
ontwikkeling.  

Met de woorden van Mona Keijzer in gedachten, komen wij nu bij u met twee vragen: 
1. Wilt u met Delta in gesprek gaan om de aanleg van glasvezel in ons dorp te realiseren? 
2. Bent u bereid om actief mee te werken als er gevraagd wordt om bouwkundige onderzoeken, 

door deze onderzoeken voor uw rekening te nemen als ook de vergoeding van de eventuele 
nieuwe schade? 

Hier is durf voor nodig, maar zonder durf en met alleen maar angst verloedert ons gebied, zo 
kunnen we lezen in het rapport van mevrouw Keijzer.  

We willen graag constructief meewerken en meedenken.   
Volgens ons is het wijs om kennis te nemen van de werkzaamheden die nu door Enexis in ons 
dorp worden uitgevoerd als ook na de afronding van de werkzaamheden te informeren of er 
schadeclaims zijn ingediend.  
Zo kunt u een inschatting maken van de risico’s waar Delta en onderaannemers bang voor zijn om 
op die manier een begroting op te stellen en deze mee te nemen in het bedrag wat er 
gereserveerd is om de problemen langs het kanaal Almelo-De Haandrik aan te pakken. Waarbij 
het herstel van de huizen altijd de allerhoogste prioriteit moet hebben.  

Indien het nodig is, willen wij het een en ander graag toelichten.  
Ons motto is dat wij ons inzetten voor ons dorp. Wij hebben er alle vertrouwen in dat u dit ook 
wilt en dat u hiermee laat zien dat de provincie Overijssel oog heeft voor alle inwoners van haar 
provincie en dus ook voor Daarlerveen. Wij hopen snel van u te horen.  

Hoogachtend,  
Henk Groot Wassink, 
namens het bestuur,  
voorzitter Plaatselijk Belang Daarlerveen.  
plaatselijkbelangdaarlerveen@hotmail.com 


